

Ref: KIPCO/DGCEO 80/22 dated June 28, 2022

**Boursa Kuwait Company
State of Kuwait**

السادة / شركة بورصة الكويت
المحترمين
دولة الكويت

**Subject: Disclosure of Material Information
regarding the signature of a credit facility contract
amounting to USD375 million**

**الموضوع: الإفصاح عن معطومة جوهرية بشأن توقيع عقد
تسهيلات إئتمانية بقيمة 375 مليون دولار أمريكي**

With reference to the above subject, and pursuant to the requirements of module 10 ("Disclosure and Transparency") of the Bylaws of law No. 7 of 2010, regarding the establishment of the Capital Market Authority and the regulation of securities activity, as amended, regarding the disclosure of material information and announcement mechanism thereto.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وعملاً بأحكام الكتاب العاشر ("الإفصاح والشفافية") من اللائحة التنفيذية للقانون رقم (7) لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة إوراق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاتهما، فيما يتعلق بالإفصاح عن المعلومات الجوهرية وآلية الإعلان عنها.

Attached is the disclosure form of material information.

نرفق لكم نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية.

Sincerely,

و تفضلوا بقبول فائق التحية و الاحترام ،،،

Samer Khanachet
Deputy Group Chief Executive Officer

كيبكو
KIPCO
شركة مشاريع الكويت (القابضة)
Kuwait Projects Company (Holding)

سامر خنشت
نائب الرئيس التنفيذي للمجموعة

الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

Material Information Disclosure Form

2022/6/28		التاريخ Date
Kuwait Projects Company Holding K.S.C.P. "KIPCO"	شركة مشاريع الكويت (القابضة) ش.م.ك.ع. "كيبكو"	اسم الشركة المدرجة Name of the Listed Company
We would like to inform you that KIPCO has signed an USD375 million (Equivalent to KD 115 Million) 18 month senior unsecured committed credit facility with a group of six international banks.	يرجى العلم بان شركة كيبكو قد وقعت عقدا مع مجموعة مكونة من ستة بنوك عالمية و ذلك لتقديم تسهيلات ائتمانية غير مضمونة بقيمة 375 مليون دولار امريكي (ما يعادل 115 مليون دينار كويتي) لمدة 18 شهرا.	المعلومة الجوهرية Material Information
Currently, there is no material impact on the company's financial position . We will make a disclosure should the facility be utilised in the future .	لا يوجد أثر جوهري حاليا على المركز المالي للشركة و سوف يتم الإفصاح في حال تم استخدام التسهيلات مستقبلا.	أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة Impact of the material information on the company's financial position



Samer Khanachet
Deputy Group Chief Executive Officer



سامر خناشيت
نائب الرئيس التنفيذي للمجموعة